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Der afvikles  

ordinært skolebestyrelsesmøde tirsdag den 30. januar 2024, kl. 17:00 – 19:00, skolens administration 

 

Deltagere 

 

Forældrerepræsentanter 

- Anka Sonne (forperson) 

- Dennis Daugaard (næstforperson) 

- Susanne Ager Höy 

- Kim Pedersen 

- Peter Vomb   

- Ela Nowicka 

- Alice Marie Andersen 

 

 

Elevrepræsentanter 

- Silas Jenne Strand, 8A  - Jonas Lyng Bojesen, 8A

 

Medarbejderrepræsentanter 

- Anna Raasø Lautrup-Larsen - Lena Stærke, referent 

 

Ledelsesrepræsentanter 

- Pernille Rigstad (skoleleder) - Linette Sanchez (leder af gruppe 2)

 

Fraværende: Linette Sanchez, Susanne Ager Höy, Ela Nowicka 

 
 

-  

Punkt & 
tid 

Emne 
Hvad handler punktet om, til 
orientering (O), drøftelse (D) 
eller beslutning (B) 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angi-
velse af evt. deadline. 

Formidling 

1 1700 Godkendelse af dagsor-
den, herunder velkomst til 
og præsentation af nyt 
medlem i bestyrelsen, 
Alice (B) 
 

Dagsorden godkendt. 
Bestyrelsen præsenterede sig. 
 

 

2 1705 Meddelelser (O)  
- Fra forperson 
- Fra øvrige med-

lemmer, særligt 
eleverne 

- Fra ledelsen 
 

PRI: 
Vi kigger nu seriøst på planlægning af næste skoleår.  
Vi er i øjeblikket udfordret i forhold til langtidssygemeldinger. Vi 
prøver det bedste vi kan at få tingene til at gå op, så det er bedst for 
alle. 
Vi har fået en bekymringsskrivelse bl.a. vedrørende sidste års nien-
de klassers karaktergennemsnit.  
Skoleudviklingsplanen 2.0 er vi i proces med. Både bestyrelse og 
medarbejdere vil blive involveret. 
Vi har også fået midler til at lave et fritidstilbud til elever fortrinsvis 
fra 4. til 6. klasse. Midlerne er kun til løn, ikke til materialer. Vi er i 
proces med at designe projektet.   
 

 

3 1730 Budgetopfølgning 
- Budget, resultat 

2023 
- Budget, progno-

setal 2024 
 
Bilag 3.1 – 3.4  

Resultatet for 23 ser godt ud. Vi går ud med et overskud på ca 
170.000 i stedet for et underskud på1.3 mill. 
 
Som prognosetallet ser ud nu, går vi ud af 24 med et overskud på ca 
600.000. Men vi skal holde meget nøje øje med forbruget. 
 
Bestyrelsen vil gerne invitere POS til næste møde. 

 

4 1740 Elevfremmødet, 1. halvdel 
af skoleåret 23/24 (O) 
 

Bestyrelsen blev orienteret om elevfremmødet.  
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Bilag 4.1 – 4.2 

5 1750 Ordinært skolebestyrel-
sesvalg, maj 2024 

- Fastlæggelse af 
dato (B) 

- Årsmødet 2024, 
ny dato (B) 

 
Bilag 5.1  

Bestyrelsen besluttede at afholde årsmøde og valg samme dag, 
nemlig den 21. maj 2024 

 

5B 1800 Årsberetning, årsmøde: 
Indhold, form (B) 

- Hvem bidrager til 
denne? 

- Skal vi sætte sko-
lehjem-
samarbejdet på 
som punkt, der 
også skal drøftes 
til årsmødet 

Anka vil gerne have flere fra bestyrelsen til at bidrage til bestyrel-
sens årsberetning. Blandt andet kunne både elevrådet og ledelsen 
bidrage. 
Elevrådet vil gerne skrive noget og Pernille vil selvfølgelig også 
gerne bidrage. 
På næste møde drøftes hvilke emner der kunne være interessante. 
Måske kunne skole-hjemsamarbejdet være et emne. 

 

6 1810 Revidering af princip vedr. 
underretning af hjemmet… 

- Baggrund for re-

videring af nuvæ-

rende princip (O) 

- Forslag til revide-

ret princip (D/B) 

Bilag 6.1  

Det reviderede princip blev godkendt.  

7 1820 Revidering af princip vedr. 
årets planlægning  

- Forslag (D/B) 
 
Bilag 7.1  

Princippet blev drøftet og vedtaget.  

8 1825 Planlægning af skoleåret 
24/25 

- Timeplan 
- Ringetidssæt 
- Afkortet skole-

dag 
 

Bilag 8.1 – 8.3 

Bestyrelsen blev enige om at følge de fra ministeriet vejledende 
undervisningstimetal. 
 
Bestyrelsen besluttede at ændre på ringetiderne, at bakke op om 
ansøgningen om afkortede skoledage. Det vil give flere tovoksen-
timer.  
Ventetid på bussen blev vendt. Vi ved ikke hvor stort problemet 
bliver, men lad os se hvor stort behovet er. 
 

 

9 1840 Trivselsarbejdet i klasser-
ne v. Kim: 

- Hvad ønskes be-
styrelsen oplyst 
om på kommende 
møde (D/B) 

 

Hvordan arbejder skolen med trivsel /  mistrivsel i klasserne? 
Hvordan involveres forældre i arbejdet med trivsel i klasserne? 
 
 

 

10 1845 Evt. (O) Når forældre afleverer børn ved biblioteket, er der tit flaskehals.   

11 1855 Til kommende møde(-r) (B) 
 

Se årshjul 
Princippet om klassedannelse efter 6. årgang tages op. 
Evaluering af Midvinterfest. 

 

12 1900 Godkendelse af referat   

Ref. Lena den 30. Januar 2024 
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Mødet slut kl. 1855 

 

Elev Jonas Lyng Bojesen 

 

Elev Silas Jenne Strand 

Forældrerepræsentant Alice Marie Andersen  

Forældrerepræsentant Anka Sonne 

Forældrerepræsentant Dennis Daugaard  

Forældrerepræsentant Ela Nowicka 

Forældrerepræsentant Kim Pedersen  

Forældrerepræsentant Peter Vomb 

 

Forældrerepræsentant Susanne Ager Höy 

 

Medarbejderrepræsentant Anna Raasø Lautrup-Larsen 

Medarbejderrepræsentant Lena Stærke 

 

 


